

A. 美國運通亞洲高爾夫計劃禮遇條款及細則：

1. 本禮遇（如條款及細則 3 所定義）有效期為 2026 年 7 月 30 日至 2027 年 12 月 31 日（包括首尾兩天）（「禮遇推廣期」）。
2. 本禮遇適用於由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發之美國運通白金卡或美國運通半島白金卡基本及附屬卡（「合資格卡」）之卡會員（「合資格卡會員」）。
3. 合資格卡會員可於參與亞洲高爾夫球會（「參與高爾夫球會」）享免費果嶺費（「禮遇」），惟須遵守下列訂場條件：
 - a) 合資格卡會員須於所有參與之高爾夫球會（日本之參與高爾夫球會除外）攜同至少一位付費賓客
4. 所有預訂須視供應情況而定，並以先到先得的方式處理。
5. 合資格卡會員於參與高爾夫球會（不包括日本之參與高爾夫球會）享用免費果嶺費禮遇，須遵守以下訂場條件：
 - a) 合資格卡會員可於平日及指定參與高爾夫球會之週末及公眾假期，享有不限次數之免費高爾夫球場次禮遇（僅限果嶺費）。
 - b) 合資格卡會員於平日須由最少 1 位付費同行者陪同；於週末及公眾假期則須由最少兩位付費同行者陪同。
 - c) 合資格卡會員須自行安排所需之最少打球人數。如合資格卡會員未能符合所需之最少同行人數，將不符合享用本禮遇之資格：
 - 平日：每組（flight）最少 2 人（包括 1 位合資格卡會員及 1 位付費同行者）；
 - 週末：每組（flight）最少 3 人（包括 1 位合資格卡會員及 2 位付費同行者）。

上述安排須視乎參與高爾夫球會之配對安排，並由參與高爾夫球會全權決定。

- d) 平日預訂須於打球日期前最少 4 個曆日作出；週末預訂則須於打球日期前最少 7 個曆日作出。
- e) 預訂不得早於打球日期前 16 個曆日作出。
- f) 如合資格卡會員或其賓客於參與高爾夫球會發出開球時間後要求更改或取消預訂，將須支付以下費用：

- i. 就越南、柬埔寨之參與高爾夫球會、印尼之 Ria Bintan 高爾夫球會、Laguna Bintan 高爾夫球會、Southlinks Country Club 及新加坡之 Warren Golf & Country Club 以外之所有參與高爾夫球會，適用以下更改及／或取消收費：

更改及／或取消	收費（消費稅適用）
於開球日期前多於 3 個曆日更改／取消	每次更改 SG\$20
於開球日期前少於 2 個曆日取消，或於開球當日缺席（No-show）或遲到	高爾夫球總費用之 100%

- ii. 就印尼之 Ria Bintan 高爾夫球會、Laguna Bintan 高爾夫球會、Southlinks Country Club 及新加坡之 Warren Golf & Country Club，適用以下取消收費：

更改及／或取消	收費（消費稅適用）
於開球日期前多於 4 個曆日更改／取消	每次更改 SG\$20
於開球日期前少於 3 個曆日取消，或於開球當日缺席（No-show）或遲到	高爾夫球總費用之 100%

- iii. 就越南及柬埔寨之參與高爾夫球會，適用以下取消收費：

更改及／或取消	收費（消費稅適用）
於開球日期前多於 5 個曆日更改／取消	每次更改 SG\$20

於開球日期前少於 4 個曆日取消，或於開球當日缺席（No-show）或遲到	高爾夫球總費用之 100%
---------------------------------------	---------------

iv. 更改打球日期將被視作取消預訂，並須按上述條款支付取消費用。

6. 合資格卡會員於日本之參與高爾夫球會享用免費果嶺費，須遵守以下訂場條件：

- a) 合資格卡會員可享有不限次數之免費高爾夫球場次（僅限果嶺費）：可於平日、週末及公眾假期進入日本 3 間指定參與高爾夫球會。
- b) 合資格卡會員於平日、週末及公眾假期，須由 3 位付費同行者陪同。
- c) 合資格卡會員須自行安排所需之最少打球人數；於平日、週末及公眾假期，每組（flight）須最少 4 人。如合資格卡會員未能符合所需之最少同行人數，將不符合享用本禮遇之資格
- d) 打球人士（合資格卡會員及其同行者）須聘用可使用日語溝通之導遊，以協助於參與高爾夫球會進行打球登記。預訂可於打球日期前最多 75 個曆日作出。
- e) 如合資格卡會員或其賓客於參與高爾夫球會發出開球時間後要求更改或取消預訂，將須支付以下費用：

更改及／或取消	收費（消費稅適用）
更改（僅適用於更改打球人士姓名）	每次更改 SG\$20
取消預訂、缺席（No-show）或於開球當日遲到	高爾夫球總費用之 100%

i. 更改打球日期將被視作取消預訂，並須按上述條款支付取消費用。

7. 一般條款及細則

- a) 合資格卡會員及其同行者須使用合資格卡以球會公布之標準收費，支付球車及桿弟費用。任何其他適用之費用、稅項或收費，概由合資格卡會員及其賓客自行承擔。



- b) 合資格卡會員及其賓客之所有果嶺費及／或適用收費，均須於預訂時即時支付，並記入合資格卡賬戶。相關交易將於合資格卡會員之賬單上顯示為「Concepts Golf Management Pte Ltd」。所報價格已包括各參與高爾夫球會所在國家之現行稅項，並可在未經事先通知下更改。合資格卡會員須在入場時向場地職員出示有效之實體合資格卡作認證。
- c) 建議合資格卡會員及其同行者購買高爾夫球保險。
- d) 合資格卡會員及其同行者應持有有效之差點卡（Handicap Card）。
- e) 開球後恕不設任何因天雨而作之補償或延期安排。
- f) 本禮遇不得與任何其他高爾夫球推廣計劃一併使用。
- g) 球會會員不得直接向參與高爾夫球會預訂，亦不可將已確認之開球時間轉讓予合資格卡會員。
- h) 美國運通及 Concepts Golf Management Pre Ltd（「參與商戶」）概不承擔任何責任。合資格卡會員不得就因參與或與美國運通亞洲高爾夫計劃有關而引致之 (i) 人身傷害或身體損傷，或 (ii) 財物遺失及／或損毀（不論其成為何）向美國運通提出任何索償。
- i) 美國運通亞洲高爾夫計劃之禮遇僅適用於向 Concepts Golf Management 作出預訂之合資格卡會員。合資格卡會員可透過 Amex Experiences 應用程式的指定聯絡方式向參與商戶預訂。
- j) 以港幣以外之貨幣簽賬會被收取外幣費用，而有關費用不會被計算至合資格交易總額。如需了解有關以外幣收取費用詳情，請參閱相關的卡會員協議。
- k) 各參與高爾夫球會之條款及細則亦同時適用，詳情請與參與高爾夫球會查詢。

- l) 參與商戶須就向卡會員提供之產品、服務、諮詢及建議承擔全部責任。美國運通並非本文件所述任何產品及／或服務之提供者，亦不就該等產品及／或服務作出任何陳述或保證。
- m) 除法律不可排除之責任外，美國運通概不就因接受有關貨品或服務而引致之任何損失或損害（包括但不限於間接或相應而生之損失），或任何人身傷害承擔任何責任。
- n) 美國運通保留於任何時間在毋須事先通知下更改本條款及細則、暫停或終止有關優惠之權利。
- o) 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
- p) 如對本禮遇有任何查詢，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線+852 2277 1010 查詢。
- q) 如本條款及細則之英文版本與中文版本有任何不一致之處，概以英文版本為準。

參與高爾夫球會名單：

國家	參與高爾夫球會
新加坡	1. Orchid Country Club
	2. Sembawang Country Club
	3. Warren Golf & Country Club
	4. 另設 1 間尊尚球會*
柬埔寨	1. Angkor Golf Resort
印尼	1. Imperial Klub Golf
	2. Jatiningor National Golf Resort
	3. Klub Golf Bogor Raya
	4. Laguna Bintan Golf Club
	5. Rainbow Hills Golf Club
	6. Rancamaya Golf & Country Club
	7. Ria Bintan Golf Club
	8. Southlinks Country Club
	9. Taman Dayu Golf Club
日本	1. 另設 3 間尊尚球會*

馬來西亞	1. Amverton Cove Golf & Island Resort
	2. Cinta Sayang Golf & Country Resort
	3. Horizon Hills Golf & Country Club
	4. Palm Garden Golf Club
	5. Kota Permai Golf & Country Club
	6. Nilai Springs Golf & Country Club
	7. Palm Resort Golf & Country Club
	8. Penang Golf Club
	9. Seremban International Golf Club
	10. Senibong Golf Club
	11. Starhill Golf & Country Club (Johor)
	12. Sungai Long Golf & Country Club
	13. Swiss-Garden Golf Resort & Spa
	14. Templer Park Country Club
	15. The ELS Club Desaru
	16. The ELS Club Teluk Datai
	17. Tiara Melaka Golf & Country Club
	18. 另設 3 間尊尚球會*
菲律賓	1. Eagle Ridge Golf & Country Club
	2. Forest Hill Golf & Country Club
	3. Splendido Taal Golf & Country Club
	4. Summit Point Golf & Country Club
泰國	1. Aquella Golf & Country Club
	2. Pineapple Valley Golf Club Hua Hin
	3. Chiang Mai Highlands Golf & Spa Resort
	4. Laem Chabang International Country Club
	5. Loch Palm Golf Club
	6. Muang Kaew Golf Club
	7. Pattana Golf Club & Resort
	8. Rancho Charnvee Resort & Country Club
	9. Riverdale Golf Club
	10. The Royal Gems Golf Resort – Salaya
	11. 另設 3 間尊尚球會*
越南	1. Ba Na Hills Golf Club
	2. Laguna Lang Co Golf Club



*請向 Concepts Golf Management Pre Ltd 查詢，聯絡方式見於 Amex Experiences 應用程式。

B. 虛擬高爾夫球禮遇條款及細則：

1. 虛擬高爾夫球禮遇有效期由 2026 年 7 月 30 日至 2027 年 12 月 31 日（包括首尾兩日）。
2. 虛擬高爾夫球禮遇適用於本禮遇適用於由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發之美國運通白金卡及美國運通半島白金卡基本卡及附屬卡（「合資格卡」），之卡會員（「合資格卡會員」）。
3. 合資格卡會員須自行安排所需之最少打球人數。如合資格卡會員未能符合所需之最少同行人數，將不符合享用本禮遇之資格。
4. 所有預訂須於使用日期前最少 4 個曆日及不多於 30 個曆日作出。
5. 合資格卡會員須直接向 Concepts Golf Management Ltd（「參與商戶」）進行預約。合資格卡會員可透過 Amex Experiences 應用程式內的指定聯絡方式向參與商戶預訂。
6. 虛擬高爾夫球場地（「參與場地」）為 City Golfer, 7500A Beach Road, The Plaza #02-305, Singapore 199591
7. 合資格卡會員每月最多可預訂 2 次，每次為 2 小時之時段（「虛擬高爾夫球禮遇」）。凡超出每月 2 次、每次 2 小時之額外預訂，將向合資格卡會員收費，並須視乎名額供應情況而定。
8. 所有預訂均須視乎名額供應情況而定。
9. 一經開始使用，任何未使用之時段概不設退款或重新安排。
10. 合資格卡會員及其賓客之所有適用收費，均須於預訂時即時支付，並記入合資格卡賬戶。相關交易將於合資格卡會員之賬單上顯示為「Concepts Golf Management Pte Ltd」。所報價格已包括稅項，並可在未經事先通知下更改。合資格卡會員須在入場時向場地職員出示有效之實體合資格卡作認證。
11. 任何其他適用之費用或收費，一概由合資格卡會員及其賓客使用合資格卡會員之合資格卡支付。
12. 虛擬高爾夫球禮遇不得與任何其他推廣活動一併使用，亦不得用於參與任何虛擬高爾夫球比賽及／或於相關場地舉辦之公司或社交活動。
13. 參與場地不接受任何有關本禮遇之直接查詢及／或預訂。
14. 虛擬高爾夫球場地之會員不得直接作出預訂，並將已確認之預訂轉讓予合資格卡會員。
15. 虛擬高爾夫球禮遇僅適用於場地使用，並不構成任何形式之會員資格。
16. 美國運通概不承擔任何責任，合資格卡會員不得就因參與或與美國運通亞洲高爾夫計劃有關而引致之 (i) 人身傷害或身體損傷，或 (ii) 財物遺失或損毀（不論其成因為何）向美國運通提出任何索償。
17. 參與商戶須就向卡會員提供之產品、服務、諮詢及建議承擔全部責任。美國運通並非本文件所述任何產品及／或服務之提供者，亦不就該等產品及／或服務作出任何陳述或保證。



18. 美國運通保留於任何時間在毋須事先通知下更改本條款及細則、暫停或終止有關優惠之權利。
19. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
20. 如對本禮遇有任何查詢，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線+852 2277 1010 查詢。
21. 如本條款及細則之 英文版本與中文版本有任何不一致之處，概以英文版本為準。
22. 參與場地之條款及細則、規則及規定亦同時適用。參與場地保留其權利，隨時更改或新增其條款及細則、規則及規定。
23. 以港幣以外之貨幣簽賬會被收取外幣費用，而有關費用不會被計算至合資格交易總額。如需了解有關以外幣收取費用詳情，請參閱相關的卡會員協議。
24. 參與場地進場條款
 - 每位合資格卡會員須由 1 位付費賓客陪同；每次最少 2 小時之使用時段，最多可有 5 人（包括卡會員），適用於星期一至星期日，包括公眾假期。
 - 如合資格卡會員或其賓客於參與場地發出使用時段後要求更改或取消預訂，將須支付以下費用：

更改及取消*	收費（消費稅適用）
於使用日期前最少 4 個曆日更改已預訂之模擬器時段	每次更改 SG\$ 20
於使用日期前 3 個曆日或以內更改／取消，或於使用當日缺席（No-show）或遲到	高爾夫球總費用之 100%

* 模擬器時段之重新安排須視乎名額供應情況而定。

A. American Express® Asia Golf Program Terms and Conditions:

1. This benefit (as defined in clause 3 of the Terms and Conditions”) is valid from July 30, 2026 to December 31, 2027, inclusive (**“Benefit Program Period”**).
2. This benefit is applicable to both Basic and Supplementary Card Members of The Platinum Card® and American Express Peninsula Platinum Card issued by American Express International, Inc. (**“American Express”**) in Hong Kong, (**“Eligible Card”, such holders, “Eligible Cardmembers”**).
3. Eligible Cardmembers can enjoy complimentary green fees at designated Asia golf clubs (**“Participating Golf Clubs”**) (**“Benefit”**) , subject to booking conditions listed hereunder.



- a) Eligible Cardmember(s) must bring a minimum of one (1) paying companion at Participating Golf Clubs (excluding Participating Golf Clubs in Japan)
4. All bookings are subject to availability and on a first-come –first-served basis.
5. **Complimentary green fees Benefit for Eligible Member(s) at Participating Golf Clubs (excluding Participating Golf Clubs in Japan) are subject to booking conditions listed hereunder.**
- a) Eligible Cardmember(s) can enjoy unlimited complimentary rounds of golf Benefit (with respect to green fees only) on weekdays and selected participating golf clubs on weekends and Public Holidays.
- b) Each Eligible Cardmember must be accompanied by at least one (1) paying companion on weekdays and two (2) paying companions on weekends and Public Holidays.
- c) Eligible Cardmember(s) are responsible for arranging the minimum number of players required. If the Eligible Cardmember is unable to meet the minimum number of accompanying guests, he/she will not be eligible for this benefit :
- A minimum of two (2) players (including one (1) Eligible Cardmember and one (1) paying companion) per flight for weekdays;
 - A minimum of three (3) players (including one (1) Eligible Cardmember and two (2) paying companion) per flight for weekends.

The above is subject to pairing at the Participating Golf Club's discretion.

- d) Weekday bookings must be made at least four (4) calendar days in advance, and weekend bookings must be made at least seven (7) calendar days in advance.
- e) Bookings may not be made more than sixteen (16) calendar days in advance.
- f) The following charges apply to Eligible Cardmember(s) and guest(s) should he/she wish to amend/cancel after the Participating Golf Club has issued a tee-time:
- i. **For all Participating Golf Clubs except for Participating Golf Clubs in Vietnam, Cambodia, Ria Bintan Golf Club, Laguna Bintan Golf Club, Southlinks Country Club in Indonesia and Warren Golf & Country Club in Singapore, the following amendment and/or cancellation charges apply to Eligible Cardmember(s) and their guests:**

Amendments and /or Cancellations	Charges (subject to prevailing GST)
---	--



Amendments and /or Cancellations made more than three (3) calendar days before tee-off date	SG\$20.00 per change
Cancellations made less than two (2) calendar days before tee-off date as well as No-show or late arrival on tee-off date	100% of the total golf charges

- ii. For **Ria Bintan Golf Club, Laguna Bintan Golf Club, Southlinks Country Club in Indonesia and Warren Golf & Country Club in Singapore**, the following amendment and/or cancellation charges apply to Eligible Cardmember(s) and their guests:

Amendments and/or Cancellations	Charges (subject to prevailing GST)
Amendments and/or Cancellations made more than four (4) calendar days before tee-off date	SG\$20.00 per change
Cancellations made less than three (3) calendar days before tee-off date as well as No-show or late arrival on tee-off date	100% of the total golf charges

- iii. For Participating Golf Clubs in **Vietnam and Cambodia**, the following amendment and/or cancellation charges apply to Eligible Cardmember(s) and their guests:

Amendments and/or Cancellations	Charges (subject to prevailing GST)
Amendments and/or Cancellations made more than five (5) calendar days before tee-off date	SG\$20.00 per change
Cancellations made less than four (4) calendar days before tee-off date as well as No-show or late arrival on tee-off date	100% of the total golf charges

- iv. Change of date (of play) is considered a cancellation. Cancellation fees are chargeable as stipulated in the above clause.

6. Complimentary green fees for Eligible Cardmember(s) at Participating Golf Clubs in Japan are subject to the booking conditions listed hereunder.

- a) Eligible Cardmember(s) can enjoy unlimited complimentary rounds of golf (with respect to green fees only): Weekdays, weekends and public holidays access to three (3) designated Participating Golf Clubs in Japan.
- b) Each Eligible Cardmember must be accompanied by three (3) paying companions on weekdays, weekends and Public Holidays.
- c) Eligible Cardmember(s) are responsible for arranging the minimum number of players required, with a minimum of four (4) players per flight for weekdays, weekends and Public Holidays. If the Eligible Cardmember is unable to meet the minimum number of accompanying guests, he/she will not be eligible for this benefit.
- d) Golfers (Eligible Cardmember(s) and companion(s)) are required to engage a Japanese speaking guide to assist with golf game registration at the golf club. Bookings can be made up to seventy-five (75) calendar days in advance.
- e) The following charges apply to Eligible Cardmember(s) and guest(s) should he/she wish to amend and /or cancel after the golf clubs have issued a tee-time:

Amendments and/or Cancellations	Charges (subject to prevailing GST)
Amendments (applicable to the name change of players)	S\$20.00 per change
Cancellations and/or No-show, late arrival on teeoff date	100% of the total golf charges

- i. Change of date (of play) to tee-off is considered a cancellation. Cancellation fees are chargeable as stipulated in the above clause.

7. General Terms & Conditions

- a) Eligible Cardmember(s) and their companions must pay for the buggy and caddy use at standard published rates using the Eligible Card. Any other applicable fees, taxes or charges shall be borne by Eligible Cardmember(s) and their guests.
- b) All payments of green fees and/or applicable charges for Eligible Cardmember(s) and guests must be made upon booking and charged to the Eligible Card. Charges will be reflected on the Eligible Cardmember's statements as transactions made at 'Concepts Golf Management Pte Ltd'. Rates quoted are inclusive of prevailing taxes in each country of the Participating Golf Clubs, and are subject to change



without prior notice. Eligible Cardmember(s) must present the physical Card to the staff upon arrival.

- c) Eligible Cardmember(s) and their companions are recommended to purchase golfer's insurance.
- d) Eligible Cardmember(s) and their companion(s) should hold valid Handicap cards.
- e) There will be no rain check after tee-off.
- f) The Program may not be used by Eligible Cardmember(s) or their guests in conjunction with any other promotional golf Program.
- g) A club member may not make a booking directly at the Participating Golf Clubs and transfer the confirmed tee-time over to an Eligible Cardmember.
- h) American Express and Concepts Golf Management Pre Ltd (**"Participating Merchant"**) do not assume liability. Eligible Cardmember(s) shall not make any claim whatsoever for (i) injury or bodily harm or (ii) loss of/ or damage to property, howsoever caused, arising from, or in connection with, the American Express Asia Golf Program.
- i) **The benefits of the American Express Asia Golf Program will only apply to Eligible Cardmember(s) who book through Concepts Golf Management Pre Ltd. Eligible Cardmember can access the designated contact via Amex Experiences App for booking.**
- j) A Currency Conversion Fee applies when payment is charged in a currency other than Hong Kong Dollars and this charge does not count toward the Spending Requirement. For more information regarding charges made in foreign currencies, please refer to the relevant Cardmember Agreement.
- k) The Terms and Conditions of each Participating Golf Club shall also apply. Please check with Participating Merchant for details.
- l) Participating Merchant is solely responsible for products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
- m) American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including, but not limited to, indirect or consequential loss) or for personal injury, which is suffered or sustained, as a result of taking the goods or services, except for any liability which cannot be excluded by law.
- n) American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the offers at any time without prior notice.



- o) In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
- p) In case of any enquiry related to this Benefit, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at +852 2277 1010.
- q) In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.

List of Participating Golf Clubs:

Country	Participating Golf Clubs
Singapore	1. Orchid Country Club
	2. Sembawang Country Club
	3. Warren Golf & Country Club
	4. 1 Additional Premium Club*
Cambodia	1. Angkor Golf Resort
Indonesia	1. Imperial Klub Golf
	2. Jatinangor National Golf Resort
	3. Klub Golf Bogor Raya
	4. Laguna Bintan Golf Club
	5. Rainbow Hills Golf Club
	6. Rancamaya Golf & Country Club
	7. Ria Bintan Golf Club
	8. Southlinks Country Club
	9. Taman Dayu Golf Club
Japan	1. 3 Additional Premium Clubs*
Malaysia	1. Amverton Cove Golf & Island Resort
	2. Cinta Sayang Golf & Country Resort
	3. Horizon Hills Golf & Country Club
	4. Palm Garden Golf Club
	5. Kota Permai Golf & Country Club
	6. Nilai Springs Golf & Country Club
	7. Palm Resort Golf & Country Club
	8. Penang Golf Club
	9. Seremban International Golf Club
	10. Senibong Golf Club

	11. Starhill Golf & Country Club (Johor)
	12. Sungai Long Golf & Country Club
	13. Swiss-Garden Golf Resort & Spa
	14. Templer Park Country Club
	15. The ELS Club Desaru
	16. The ELS Club Teluk Datai
	17. Tiara Melaka Golf & Country Club
	18. 3 Additional Premium Clubs*
Philippines	1. Eagle Ridge Golf & Country Club
	2. Forest Hill Golf & Country Club
	3. Splendido Taal Golf & Country Club
	4. Summit Point Golf & Country Club
Thailand	1. Aquella Golf & Country Club
	2. Pineapple Valley Golf Club Hua Hin
	3. Chiang Mai Highlands Golf & Spa Resort
	4. Laem Chabang International Country Club
	5. Loch Palm Golf Club
	6. Muang Kaew Golf Club
	7. Pattana Golf Club & Resort
	8. Rancho Charnvee Resort & Country Club
	9. Riverdale Golf Club
	10. The Royal Gems Golf Resort – Salaya
	11. 3 Additional Premium Clubs*
Vietnam	1. Ba Na Hills Golf Club
	2. Laguna Lang Co Golf Club

*Please contact Concepts Golf Management Pre Ltd for details. The contact can be found in Amex Experiences App.

B. Virtual Golf Benefit – Terms and Conditions:

1. Virtual Golf Benefit is valid from July 30, 2026 to December 31, 2027, inclusive.
2. Virtual Golf Benefit is applicable for both Basic and Supplementary Card of The Platinum Card and American Express Peninsula Platinum Card by American Express International, Inc. ("**American Express**") in Hong Kong, ("**Eligible Card**", such holders, "**Eligible Cardmembers**").



3. Eligible Cardmember(s) are responsible for arranging the minimum number of players required. If the Eligible Cardmember is unable to meet the minimum number of accompanying guests, he/she will not be eligible for this benefit.
4. All bookings must be made at least four (4) calendar days and not more than thirty (30) calendar days in advance.
5. Eligible Cardmember(s) must make the reservation directly with Concept Golf Management Ltd (**"Participating Merchant"**). **Eligible Cardmember can access the designated contact via Amex Experiences App for booking.**
6. The venue of Virtual Golf (**"Participating Venue"**) is located at City Golfer, 7500A Beach Road, The Plaza #02-305, Singapore 199591.
7. Each Cardmember can book up to two (2) times of a two (2) hours session each month (**"Virtual Golf Benefit"**). Any additional bookings exceeding the two (2) times of two (2) hours session each month are chargeable to Eligible Cardmember and are subject to availability.
8. All bookings are subject to availability.
9. There shall be no refund or rescheduled round(s) to unused hours once play has commenced.
10. All applicable charges for Eligible Cardmember(s) and guests must be made upon booking and charged to Eligible Card. Charges will be reflected in the Eligible Cardmember's Statements as transactions made at 'Concepts Golf Management Pte Ltd'. Rates quoted are inclusive of taxes and are subject to change without prior notice. Eligible Cardmember(s) must present the physical Card to the staff upon arrival.
11. Any other applicable fees or charges shall be borne by Eligible Cardmember(s) and their guests with the Eligible Cardmember's Eligible Card.
12. Virtual Golf Benefit may not be used by Eligible Cardmember(s) or their guest(s) in conjunction with any other promotional or for participation in any virtual golf tournament and/or corporate/social arrangement at the respective venues.
13. Participating Venue will not accept direct enquiries and/or bookings for Virtual Golf Benefit.
14. A club member of the virtual golf venue may not make a booking directly and transfer the confirmed booking(s) over to Eligible Cardmember(s).
15. Virtual Golf Benefit is valid for access only and does not constitute a membership.
16. American Express does not assume liability, and Eligible Cardmember(s) shall not make any claim whatsoever for (i) injury or bodily harm or (ii) loss of damage to property,



howsoever caused, arising from, or in connection with, the American Express Asia Golf Program.

17. Participating Merchant is solely responsible for products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express International, Inc. (**“American Express”**) is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
18. American Express reserves the right to amend the Terms and Conditions, suspend or terminate the offers at any time without prior notice.
19. In case of any dispute, American Express and Participating Merchant reserve the right of final decision.
20. In case of any enquiry related to this Benefit, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at +852 2277 1010.
21. In case of inconsistency between English and Chinese versions, the English version will prevail.
22. The Terms and Conditions, rules and regulations of Participating Venue shall apply. Participating Venue reserves its right to amend its terms and conditions, rules and regulations or impose new terms and conditions, rules and regulations.
23. A Currency Conversion Fee applies when payment is charged in a currency other than Hong Kong Dollars and this charge does not count toward the Spending Requirement. For more information regarding charges made in foreign currencies, please refer to the relevant [Cardmember Agreement](#).
24. Clauses related to the Access at Participating Venue
 - Each Eligible Cardmember(s) must be accompanied by one (1) paying guest and not more than five (5) players (including Eligible Cardmember) for a minimum of two (2) hours sessions on Monday through Sunday, including Public Holidays.
 - The following charges apply to Eligible Cardmember(s) and guest(s) should he/she wish to amend/cancel after Participating Venue has issued a tee-time:

Amendments and /or Cancellations*	Charges (subject to prevailing GST)
Reschedule of booked simulator hours made at least four (4) calendar days before tee-off date.	S\$20.00 per change



Amendment/Cancellation made three (3) calendar days or less before tee-off date and/or No-show or late arrival on tee-off date	100% of the total golf charges
--	--------------------------------

*Rescheduling of simulator hours is subject to availability